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Protokół Nr V/2004 z dnia 7 września 2004 roku

Protokół Nr V/2004.

z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie

z dnia 7 września 2004 roku

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał .

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Wiktora Tabor.

Głosowanie

12 głosów – za

Przedstawił proponowany porządek obrad , zgłosił wniosek o przeniesienie pkt 10 jako 3 z uwagi na obecność przedstawicieli ZOZ w Jędrzejowie.

Głosowanie

12 głosów – za

Poddał pod głosowanie porządek obrad z przyjętą zmianą.

Głosowanie

12 głosów – za

Ad.2
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowanie

12 głosów – za

Ad.3
Pan S.Stelmasiński – Dyr.Szpitala w Jędrzejowie
- planujemy przeprowadzić restrukturyzację oddziałów które przynoszą straty tj. Oddział Położniczo – Ginekologiczny, Oddział Noworodków i Blok Operacyjny
Nr 2.

Na tych oddziałach jest coraz mniej pacjentek, poprzez restrukturyzację nie może być zmniejszony zakres świadczeń medycznych, usługi będą nadal bezpłatne.

Niepubliczny zakład zostanie wyłoniony w przetargu nieograniczonym. Z uwagi na straty na w/w oddziałach nie mamy możliwości wyposażenia szpitala w sprzęt
medyczny i szukamy innych dróg rozwiązań. Blok Nr 2 dotyczy operacji ginekologicznych.

Radny W.Tabor
- zapytał czy będzie zachowana ciągłość funkcjonowania do chwili przejęcia przez nowy podmiot?
Pan S.Stelmasiński
- nie może być przerwy w funkcjonowaniu, przekształcenie będzie przygotowywane, my musimy negocjować kontrakt, każdy pacjent musi być przyjęty,
zakończenie tego procesu przewidujemy na miesiące IV – V 2005 roku.
222 szpitale powiatowe są już po restrukturyzacji. Nie ma możliwości pomocy szpitalowi ze strony Powiatu, nawet nie mogą poręczyć kredytu. Prowadzimy
wszelkie możliwe oszczędności, laboratorium już przekazaliśmy do Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej.  W szpitalu jest za duże zatrudnienie personelu
pomocniczego. Kontrakty które zawieramy są niższe z roku na rok.
Opracowaliśmy program naprawczy szpitala zakładający zbilansowanie się szpitala w 2006 roku.
Radny W.Tabor

- zapytał czy nowy podmiot przejmie długi?
Pan S.Stelmasiński

- żaden podmiot nie przejmie długów, lekarze z tych oddziałów wyrazili zgodę na ich przejęcie. Na dziś 70% stanowią koszty osobowe.
Radny Z. Konieczny

- czy podjęcie uchwały pozytywnej czy negatywnej będzie miało wpływ na decyzję Rady Powiatu?
Dyr. Wydziału Zdrowia

- opinia jest wymogiem ustawy może być pozytywna lub negatywna.
Podziękował za pomoc dla szpitala w postaci płodów rolnych i poprosił aby wzorem lat ubiegłych zorganizować jesienią zbiórkę płodów rolnych, będzie to
bardzo dużą pomocą dla szpitala.
Pan Przewodniczący
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- przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu  w Jędrzejowie o ograniczeniu działalności ZOZ w Jędrzejowie
poprzez likwidację Oddziału Ginekologiczno – Położniczego, Oddziału Noworodkowego oraz Bloku Operacyjnego Nr 2.
Głosowanie
4 głosy – za
10 głosów – wstrzymujących się                uchwała Nr V/40/2004[ML1][ML2]
Ad.4

Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( materiał

w załączeniu do protokołu).

Ad.5

Radny Z.Konieczny

- z informacji wynika, że mieszkańcy Przełaja będą kupować wodę z Żarnowca, zapytał kto będzie robił konserwację na wodociągu?
Pan Burmistrz

- ZUK musi przejąć wodociąg  i będzie kupował wodę z Żarnowca, będziemy prowadzić rozmowy z nimi aby doprowadzili cenę do ceny hurtowej bo u nich woda
jest droższa. Dyrektor ZUK musi mieć drugą taryfę, będzie to do czasu wybudowania wodociągu Podsadek – Mstyczów i włączenia do jednego ujęcia wody.
Radny T.Styczeń

- w Mierzynie na drodze gminnej brak jest znaku o ograniczeniu prędkości,
- w Mierzynie na drodze powiatowej przy posesji 22 są duże dziury, zgłosić do
   naprawy,
- droga Piołunka – Zielonki stała się nieprzejezdna, nabywca gruntów po PGR zaorał
   i teraz ludzie nie mają jak przejechać,
- droga w stronę Zagórza i Wojciechowic również nieprzejezdna.
Radny W.Tabor

- zapytał czy umożliwienie dojazdu do pól leży w kompetencji gminy w Pile zrobił się
  głęboki wąwóz i rolnicy maszynami nie mogą przejechać,
- zgłosił naprawę w Gniewięcinie k/Szafarz – Karpiński,
- ponownie zgłosił wycinkę drzew przy drodze powiatowej w Gniewięcinie oraz
  wykonanie odwodnienia w kierunku remizy.
Radny M. Żelezik

- na drogę k/Bocheńskiego przywieziono kamień ale jest za mało i droga nadal
  nieprzejezdna, w trybie pilnym należy ją doprowadzić do użytku.
Radny M.Gliwiński

- zgłosił konieczność oznakowania bocznych uliczek od ul. Rajskiej.
Radny Z.Gładki

- na drodze Trzciniec Łowinia – Wojciechowice – Krzcięcice pracuje równiarka od strony Trzcińca do naszych granic, u nas nic się nie robi.
Radny Z.Adamski

- rozebrano sklep po GS w Rynku i pozostawiono bałagan kto ma to uprzątnąć?
Radny J.Gładki

- przy DK od strony schodów była dziurawa rynna, sprawdzić czy jest naprawiona  bo gdy będą deszcze będzie zalewać nowo pomalowaną elewację.
Zaproponował aby umyto mozaikę na budynku DK.
Ad.6

Pan Burmistrz

- przedstawił projekt uchwały o współdziałaniu z gminami Jęrdzejów, Wodzisław, Słupia Jędrzejowska w sprawie realizacji wspólnych inwestycji Komunalnych
współfinansowanych z Funduszu „Spójności”.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie
głosowanie
14 głosów – za                                 uchwała Nr V/41/2004
Ad.7

Pan Przewodniczący

- przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu przyznawania i wypłacania stypendiów na wyrównanie szans edukacyjnych dla uczniów LO
w Sędziszowie umożliwiającego uzyskanie świadectwa dojrzałości w roku szkolnym 2004/2005.
Głosowanie
15 głosów – za                                uchwała Nr V/42/2004
Ad.8
Pan Przewodniczący

- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu MGOPS w Sędziszowie.
Pani J.Wójcik Kier MGOPS
- wyjaśniła że zmiana statutu musi nastąpić w związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej.
Pan Przewodniczący
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- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie statutu MGOPS
głosowanie
15 głosów – za                      uchwała Nr V/43/2004
Ad. 9

Pani D.Borek

- przedstawiła sprawozdanie z realizacji planu finansowego za 2003r w SCK.
Pan Przewodniczący

- odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu finansowego za rok 2003 w SCK.
Głosowanie
14 głosów – za                             uchwała Nr V/44/2004
Ad.10

Pani H.Dunal Kier.MGOZ

- przedstawiła sprawozdanie z działalności MGOZ za 2003 rok.
Pan Przewodniczący

- odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
z realizacji planu finansowego za rok 2003 w MGOZ.
Głosowanie
14 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr V/45/2004
Ad.11

Pan Przewodniczący

- przedstawił projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego przeniesienia siedziby Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych z Radomia do Kielc.
Głosowanie
14 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr V/46/2004
Ad.12

Pani Sekretarz

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwiększenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5 % alkoholu, przeznaczonych do spożycia
poza miejscem sprzedaży. Zapytaliśmy o opinię Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych . Otrzymaliśmy wyciąg z posiedzenia Komisji w dniu
27 sierpnia 2004 roku, opinia jednogłośnie negatywna.
Radny J.Psonak

- jako Komisja jesteśmy przeciwni zwiększaniu ilości punktów alkoholowych, może następować wymiana jednemu podmiotowi się kończy pozwolenie, to dać
punkt następnemu, który o to wystąpił. Nie możemy dopuścić do zwiększania bo później potrzeby będą jeszcze większe.
Zgłaszam wniosek o głosowanie imienne nad tą uchwałą.
Radny Z.Adamski

- powinniśmy robić kontrolę czy te punkty spełniają wymogi ustawy, na wsiach jest mało punktów sprzedaży co powoduje powstawanie melin.
Radny Z.Konieczny

- nie rozumiem działania tej Komisji, poprzez zmniejszanie liczby punktów nie ograniczymy pijaństwa. Były ograniczenia czasowe gdy alkohol sprzedawano od
godz.1300, proszę sobie odpowiedzieć czy nie było pijanych.
Komisja jest chyba niewłaściwa.
Radny J.Psonak

- kiedyś było 20 punktów, zwiększono do 30 stąd nasza obawa czy znów nie będzie wniosku o zwiększenie o następne 10. Uważam, że na taką małą gminę 30
punktów jest wystarczające.
Radny Z.Adamski

- w innych gminach nie ma tego problemu.
Radny Z.Gładki

- środki za zezwolenia są przeznaczane na zwalczanie alkoholizmu, tylko trzeba je racjonalnie wydawać.
Radny J.Psonak

- Komisja Budżetowa ma pojęcie gdzie te środki idą, 50% idzie na obiekty sportowe i inne, pieniądze nie są wymierne do i strat powodowanych przez alkohol.
Pan Z. Gładki

- jeśli będzie więcej punktów to nie znaczy że będą więcej kupować, np. jeśli kupię w jednym sklepi to nie pójdę do drugiego.
Radny Z.Konieczny

- winę za sprzedaż alkoholu nieletnim ponoszą sklepikarze, na melinach dzieciom też alkohol sprzedają.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie wniosek radnego Jana Psonaka o przeprowadzeniu imiennego głosowania nad tą uchwałą.
Głosowanie
5 głosów – za
7 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się                           
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Poddał pod głosowanie uchwałę o zwiększeniu liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu z 30 na 40.
Głosowanie
6 głosów – za
6 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się                       uchwała Nr V/47/2004
o przyjęciu uchwały zadecydował głos Przewodniczącego za.
Ad.13
Pan Przewodniczący

- przedstawił projekt uchwały w sprawie wystąpienia gminy Sędziszów ze Związku Międzygminnego Gmin Rolniczych i Ekologicznych.
Głosowanie
14 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr V/48/2004
Ad.14

Pan Przewodniczący

- odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości z Zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych.
( dotyczy działki Nr 2/60)
głosowanie
15 głosów – za                                   uchwała Nr V/49/2004
Ad.15

Pan Burmistrz

-                     przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących etat łączony.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie
głosowanie
11 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                       uchwała Nr V/50/2004
Ad.16

Pani Sekretarz

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozwoju wsi: Gniewięcin, Pawłowice, Łowinia, Mstyczów.
Trwała współpraca z sołectwami w sprawie ustalenia zadań do realizacji.
Głosowanie
11 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr V/51/2004
Ad.17

Pani Sekretarz

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie warunków i zasad przejęcia nieruchomości z Zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych, propozycja dopisania w ŧ 2
upoważnienia dla Burmistrza do podpisania weksla in blanco, tytułem zabezpieczenia przyznanych środków finansowych określonych w umowie.
Pan Burmistrz

- Agencja daje 80% środków , my musimy zabezpieczyć 20%.
Pani Sekretarz

- pytaliśmy co będzie gdy zgłoszą się właściciele, na dziś nie ma ustawy reprywatyzacyjnej i nie wiemy czy to będzie nasze zobowiązanie czy Skarbu Państwa.
Radny R.Ostrowski

- trzeba wiedzieć czy są roszczenia właścicieli, bo jeśli tak to nie może być przeniesienie własności.
Radny Z.Konieczny

- z nieoficjalnych źródeł wiem że Kamiński jest na dobrej drodze do odzyskania majątku.
Pan Wiceprzewodniczący

- proponuję wstrzymać się z głosowaniem i skontaktować się z Agencją celem wyjaśnienia.
Pan Przewodniczący

- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Sędziszów na lata 2003 – 2013.
Dochodzą wodociągi Piła – Gniewięcin, Marianów i Podsadek – Mstyczów,
Drogownictwo – przebudowa – modernizacja drogi Nowa Wieś – Marianów –
                                                    Sędziszów,
                                                 - Wojciechowice - Deszno
 Zadania z Programu PAOW.
Modernizacja Dworku w Sędziszowie przejętego z ANR.
Głosowanie
12 głosów – za                                  uchwała Nr V/52/2004
Ad.18

Pani Skarbnik

- przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004r.
1)                dotyczy dotacji oświatowej w kwocie 57.196 zł.
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Głosowanie
11 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                   uchwała Nr V/53/2004
2)                dotyczy przeniesienia środków w dziale Obrona Narodowa, oraz przekazania
z rezerwy 20.000zł na przygotowanie pracowni komputerowych.
Głosowanie
11 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się               uchwała Nr V/54/2004
3)                dotyczy zmian w działach – Rolnictwo i łowiectwo, Transport i łączność,
Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska, zwiększenia kwoty kredytu,
Ochrona Zdrowia.
Głosowanie
15 głosów – za                                 uchwała Nr V/55/2004
Radny J.Psonak

- kwota 4.200zł jest dla MGOZ, czy Pani Kierownik występowała z pismem i dlaczego nie wystąpiono o opinię Komisji Budżetowej?
Pani Skarbnik

- przepisy zazębiają się w tej sytuacji nie musi być opinia Komisji Budżetowej bo decyzję podejmuje Rada.
Przedstawiła następny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2004r.
Dotyczy przeniesienia środków w rozdziale Ochotnicze straże pożarne oraz otrzymanej dotacji z FOGR.
Głosowanie
15 głosów – za                                uchwała Nr V/56/2004
Pani J.Wójcik

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2004r, dotyczy przeniesień środków w MGOPS.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie.
Głosowanie
15 głosów – za                                 uchwała Nr V/57/2004
Ad.19

Pan Przewodniczący

- odczytał projekt uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości od ANR.
Radca prawny

- z uzyskanych informacji wynika że nie toczy się postępowanie o zwrot nieruchomości, gdyby tak było nie moglibyśmy przejąć. Z inicjatywy następców toczy się
postępowanie ale dotyczy innego terenu. Na dobra Sędziszów nie toczy się postępowanie w Sądzie, skutki finansowe gminy nie są na teraz. Agencja musi
zapewnić u notariusza, że nie ma takich roszczeń. Do nakładów finansowych jest jeszcze daleka droga i wtedy się wyjaśni.
Pan Burmistrz

- nie chciałbym wchodzić w coś co sprawi kłopot gminie, będziemy bardzo wyczuleni na wszystkie kroki jakie będą podejmowane. Za przejęciem idzie kwota
900tys, proszę nie bać się tych trudnych decyzji.
Radca prawny

- na etapie przed inwestycyjnym nie widzę konsekwencji finansowych, gdyby był zwrot to nie widzę problemu, byłby problem wtedy gdy już wyłożymy pieniądze.
Radny R.Ostrowski

- obiekt jest wpisany do rejestru zabytków, tam nie będzie mógł robić ZUK tylko firma wyspecjalizowana.
Radny Z.Gładki

- mieszkam w budynku po PGR, sprzedano mi dom bez działki, chciałem wybudować garaż otrzymałem wszystkie pozwolenia. Gdy powstał problem wycinki
drzewa zwrócono mi uwagę, że nie uzgodniłem z Konserwatorem zabytków.
Radny J.Psonak

Jak ta kwota ma się do realnej kwoty potrzebnej na remont, wg wymogów konserwatora może się okazać że zabraknie kilkakrotnie wyższej kwoty.
Należy sprawdzić w księgach wieczystych przed podpisaniem aktu notarialnego.
Przychylam się do odłożenia tematu.
Pan Wiceprzewodniczący

- stan prawny ulegnie zmianie za jakiś czas, proponowałem odłożyć temat ale po wyjaśnieniach Radcy i geodety uznaję, że uchwała nie obliguje nas do
wydatków z budżetu. Proponuję przegłosować i upoważnić Burmistrza do negocjacji i uzgodnież. Dziś nie jesteśmy w stanie wiedzieć jak się to zakończy,
podejmując czynności musimy mieć konkretny cel na przyszłość, Dworek może być przeznaczony na cele społeczne nie na mieszkania.
Pan Burmistrz

- jest stanowisko Konserwatora zabytków dopuszcza przeznaczenie na lokale socjalne
z możliwością budowy wewnętrznych ścian działowych.
Do ostatniego etapu podpisania aktu notarialnego musimy dokładnie rozeznać czy nie ma niebezpieczeństw.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie akceptacji warunków i zasad przejęcia na rzecz gminy nieruchomości z zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych.
Głosowanie
13 głosów – za
2 głosy – wstrzymujące się                         uchwała Nr V/58/2004
Ad.20

Pani J.Wójcik
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- przedstawiła projekty w sprawach pomocy społecznej:
1)                w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości 1 punktu dla potrzeb wynagrodzenia pracowników MGOPS w Sędziszowie.
Propozycje najniższego wynagrodzenia 550zł
Wartość 1 pkt-u 4,50zł
Głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                        uchwała Nr V/59/2004
2)                w sprawie zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi opiekuńcze oraz szczegółowe zasady częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.
Głosowanie
15 głosów – za                                 uchwała Nr V/60/2004
3)                w sprawie określenia zasad i trybu udzielania pomocy w dożywianiu uczniów
szkół podstawowych i gimnazjalnych – od września 2,20zł.
Głosowanie
15 głosów – za                                uchwała Nr V/61/2004
Ad.21

Pan Burmistrz

- udzielił odpowiedzi dla radnych:
Pana T.Styczeń – naprawę dziury zgłosimy, jak również drogę w stronę Zagórza
                             Wojciechowic,
                          - drogę Piołunka – Zielonki musimy wytyczyć i odtworzć.
Pana W.Tabor – dojazdy do pól to zadanie gminy, do rozeznania,
                         - drzewa owocowe wytniemy jesienią
                         - droga od powiatowej w stronę szkoły będzie robiona,
Pana M.Żelezika – będziemy interweniować w Powiecie,
Pana M.Gliwińskiego – rozeznamy możliwość oznakowania,
Pana Z.Gładki   - droga Łowinia – Trciniec ujęta w planie 2007 – 2013,
Pana Z.Adamskiego – GS przyrzekł że posprząta po rozbiórce budynku i zagospodaruje
                                     Taren.
Pana J.Gładki – nie naprawiono rynien przy DK, zrobią i wymyją elewację z mozaiki.
Ad.22

Pan Przewodniczący

- przedstawił przedstawioną przez Komisję Inwentaryzacyjną kartę i spis nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji obejmującą grunt wykorzystywany jako
boisko piłki nożnej we wsi Pawłowice.
Rada Miejska  zaakceptowała przygotowaną kartę i spis nieruchomości.
- odczytał pismo p. Jurowskiej, odpowiedź na interwencję p.Gajosa na poprzedniej sesji,
- pismo PSL o poparcie apelu w sprawie wycofania wojsk Polskich z Iraku.
Radny Z.Konieczny

- pracownicy interwencyjni oczyścili rów w Jeżowie  ale zostały wjazdy, potrzeba jest 6 dren, zgłosić do Powiatu,
- zarośnięty staw W klimontowie jest własnością gminy, musimy się zastanowić co z tym zrobić.
Radny Z.Adamski

- przy ul.Kolejowej zrobiony jest nowy chodnik ale jest wąski, czy nie można tam zrobić jednokierunkowej?
Radny W.Tabor

- zgłosił potrzebę zamontowania przy Ośrodku Zdrowia stojaków na rowery,
- zgłosić do Powiatu ścinkę poboczy przy drogach powiatowych.
Radny J.Wiencek

- zapytał czy przy zjeździe ze Skarpy będzie wykonywany chodnik?
Pan K.Chmaruk

- tak, będziemy robić chodnik.
Radny Z.Gładki

- zrobiono nakładkę na drodze Łowinia w stronę Sędziszowa jest duży łuk, prośba o zamontowanie 3 słupków odblaskowych.
Pani Wiceprzewodnicząca

- w Zielonkach Powiat założył dreny przysypano je tylko piaskiem nie zrobiono utwardzenia i autobus nie może wjechać,
- od przejazdu kolejowego w Boleścicach do Zapusty część drogi jest powiatowa a część gminna, co roku są problemy z odśnieżaniem.
Pan Wiceprzewodniczący

- zapytał kiedy będzie robiony wodociąg przy ul. Przemysłowej?
Pan K.Chmaruk

- czekamy na pozwolenie i będziemy robić.
Radny Z.Adamski

- poprosił o informacje na temat budowy nowej strażnicy.
Pan Burmistrz

- w dniu 1 września przekazaliśmy Kartelowi plac budowy.
Radny W.Tabor



2004 rok

2004 rok

- zapytał kiedy będzie modernizacja drogi Gniewięci – Krężoły?
Pan Burmistrz

- do 15 września powinniśmy mieć ostateczną decyzję z Urzędu Marszałkowskiego.
Ad.23

Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.
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